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《黑貂阴谋》

内容概要

It's winter and three corpses are found in Moscow's Gorky Park. They've had their faces and finger tips carved off.
Arkady Renko, an honest, slightly obsessive Russian cop, is assigned to the case. He sets out to identify the bodies
by reconstructing their faces, and as he gets closer he finds obstructions in his path. He finds a girl (Joanna Pacula)
who was friends of the trio, a wealthy and ruthless American (Lee Marvin), an American cop (Brian Dennehy) out
for blood, and more than he probably wants to know about sable coats and the animals they're made from. It
becomes clear that corrupt higher-ups are involved in something with greater stakes than solving a triple murder.
Hurt and Marvin do great jobs and are well matched.

Page 2



《黑貂阴谋》

作者简介

三具尸体在苏联的高尔基公园中被发现，面目和指纹都被损毁，以致无法辨认身份。一名莫斯科刑警
负责侦查这宗无头血案，经过锲而不舍的追查，他发现美国皮草商人李马文涉有重嫌，而一名死者的
女朋友琼娜库拉则在从事叛国阴谋时被逮捕，两者之间到底有无牵连⋯⋯小小探员在制度之内奋力想
澄清真相。

Page 3



《黑貂阴谋》

精彩短评

1、中学时读过。在我所见的惊险小说里算是出类拔萃的了。其实跟间谍战关系不大，不要被营销化
的书名误导了。作者对苏联社会的描述，到今天看来，都比一般的西方通俗小说或者电影要深刻得多
。
2、小时候读的第一本间谍小说
3、显然这本书应该重新翻译！
4、搅基公园啊亲！有中文版啦？！
5、我估计像我这样考究的不多，看了电影还把两个版本的译本都看了，令人错愕的动物保护主义啊
看来。
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《黑貂阴谋》

章节试读

1、《黑貂阴谋》的笔记-第40页

        此书即《高尔基公园》
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